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Адрес iGlass 
ID Building, Enterprise Grove 
Mt Helen, VIC 3353 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Switchable glass for automotive, commercial, residential and interior design. LC is dispersed within a formulated polymer enabling the crystal particles
to be aligned parallel in respect of each other when the flow of electricity occurs. When the flow is stopped the crystals return to their original position,
blocking the flow of light.

Vehicle design trends 
More glazing is now used in vehicle design

Rooflights : as more occupants are travelling in rear space, rooflights are providing comfort to the passenger of rear seats by allowing more light and
visibility. Due to intensity of the sun glare during certain part of the daytime, this can be controlled by iGlass film.

Sidelights and rearlights

Provides security through control of vision and comfort through control of glare

Company Profile of iGlass

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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